

Protokoll vid möte 2022-09-22

Mötetid: 17:15-19:00

Plats: TP42



| | |
|---|--|
| 1. Mötets öppnande | Fanny Lundgren Hamrebjörk öppnade mötet kl. 17:16. |
| 2. Val av justerare | Mikaela Karlsson och Johan Sten valdes till justerare. |
| 3. Mötets behöriga utlysande | Mötet var behörigt utlyst. |
| 4. Adjungeringar | Elsa Bylin, Carl Sundquist, Simon Joelsson. |
| 5. Fastställande av föredragslista | Föredragslistan godkändes. |
| 6. Närvaro | Fanny Lundgren Hamrebjörk Mikaela Karlsson Henrik Andersson Pontus Thörn Max Barkö Johan Sten Isak Hake |
| 7. Föregående mötesprotokoll | Föregående mötesprotokoll godkändes. Skrivs på nästa möte. |
| 8. Avstämning föregående möte | Fanny: Gå på OrN möte. Läs igenom stadgarna gällande firmatecknare-processen OK Mikaela: Bestäm ovve-pris. Kolla budget för kamera. Styra upp femmans fest. Spika biljettpris osv. TYP OK Henrik: Skissa märke till jubileum. Ta sig in på Facebook kontot. Märket är ej påbörjat |

| | |
|---|--|
| | <p>Pontus: Gå på AMO utbildningen. Nej, flyttad till lördag</p> <p>Max: Fastställa datum för jubileum och diskutera priser och äskning med Mikaela. OK. 19/11</p> <p>Simon K: -</p> <p>Johan: Fiska lite efter personer till utskottet. OK.</p> <p>Isak: -</p> <p>My: -</p> <p>Tilda: -</p> |
| 9. Val av Studienämndsordförande | <p>Elsa Bylin presenterar sig går KTS1. Sökte posten för att engagera sig i studentlivet, pratat med Tilda, hon sa att det var lärorikt och blev därigenom intresserad.</p> <p>Mötet beslutade att: Välja Elsa Bylin till Studienämndsordförande 22/23</p> |
| 10. Gruppkontrakt | <p>Fanny läste upp gruppkontraktet och det skrevs sedan under.</p> |
| 11. Projektledare LOGIN | <p>My: -</p> |
| 12. General Familjen | <p>Carl: Det går sisådär med söktrycket men väldigt bra med Mexicosittningen. Carl ska lösa två utskrivna mötesprotokoll. Familjen fixar skylt till IGOR II.</p> |
| 13. Festerichefer | <p>3Cant Simon J: Planerar inför kommande event. Det rullar på bra.</p> <p>Escort Filip: -</p> |

| | |
|--------------------------|--|
| 14. Event | <p>Max: Jubileum är den 19/11. MAX 150 sittande på övervåningen av Harrys. Planerat för 50-75 i dagsläget. Ovveinvigning är den 12/11 med nattklubb på 90-tals kravallen. Hela LinTek Ettan ska köra invigningen tillsammans. Lunch med Ettan i Folkparken. Klockan 13:00 start på Himpan med fulvinsrunda.</p> <p>Torsdagsspub under Logistikveckan i februari. GDK-logistiksitning möte nästa vecka.</p> |
| 15. Kassör | <p>Mikaela: Vet nu priser angående Jubileumsittningen och ska prata med Juliana angående äskning för kamera, ovveinvigning och Jubileum.</p> <p>Mikaela har en kamera som sektionen eventuellt kan använda.</p> <p>Funderingar angående budget ifall fler sittningar än vanligt ska hållas. Kollar med kassörsrådet hur de brukar göra.</p> <p>Bankkort till sektionen skulle kosta 288 kr/år och firmatecknarna behöver ansöka om kortet. Kortet kommer vara hos Mikaela och hon kommer bokföra vem som har kortet. Originalkvitton kommer fortfarande att behöva sparas till bokföring.</p> <p>Mötet beslutade att: Ansöka om ett bankkort.</p> <p>Mötet beslutade att: Mikaela kan ta egna beslut rörande summor under 5000kr, dvs utan styrets bifall.</p> |
| 16. Info & PR | <p>Henrik: Henrik ska kolla ifall det går att starta ett marknadsföringsutskott.</p> <p>Märken: Smurf? Logga (dåligt ifall loggan byts igen)? Rattar?</p> <p>Henrik ska fixa förslag på märken så vi i sektionen kan få tycka till angående utseendet.</p> <p>Jubileumsmärken: Ha med årtal för att påvisa jubileum. Sektionsmärket - göra det snyggt med glitter runt kanten.</p> |

| | |
|--------------------------------|---|
| 17. Alumniansvarig | Simon K: - |
| 18. Näringslivsansvarig | Tilda: - |
| 19. Arbetsmiljöombud | Pontus: Inget att tillföra. |
| 20. Ordförande | <p>Fanny, Isak: Vi löser förrådsfrågan genom att försöka få kontakt med den som är ansvarig. Kårservice är kontaktad.</p> <p>Väskor: vi försöker färdigställa alla sponsorer så att väskorna blir tokbilliga.</p> <p>Ovvar: Det var panik för att vi saknade ovvar men det är löst nu för att Ullared löser det.</p> <p>Vi anordnar en Kick-off.</p> <p>Inga stående bokningar.</p> <p>Vi struntar i utställningen på Campus på lördag 24/11.</p> |
| 21. Rekrytering | Johan: Det är lugnt just nu. Det ska annonseras angående hem-missioneringen och en mäsas i Oktober. |
| 22. Femmans fest | <p>Fest för Femman 1/10 (civilingenjörer) på Harrys (gamla trappan). Bokad lokal DK med fördrink. Det ska hållas tal. Det ska hållas tal. Sektionen sponsrar med 175 kr per LinTek Femman.</p> <p>Sålt 60 biljetter hittills. Uppskattningsvis bör sålda biljetter landa mellan 60-70 st.</p> <p>Finsittning ungefär som Nollesittningen.</p> |
| 23. Höstmötet | <p>Det ska finnas två möten denna gång. Ett av dessa är extra-insatt för att den nya Loggan ska kunna röstas igenom snabbare än till Våren.</p> <p>Möte 1: slutet av vecka 44 3/11 torsdag.</p> <p>Möte 2: slutet av vecka 45 10/11 torsdag.</p> |
| 24. Övriga frågor | <p>Fanny:</p> <ul style="list-style-type: none">- Pikeér: 3XL, 4L, 4M, 3S. |

| | |
|-------------------------------------|--|
| | <ul style="list-style-type: none">- Campus Skramlar: 3/10 17:30 informationsträff i tp42 eller på zoom. 1-2 som ska representera vårt utskott i Campus Skramlar.- N-Phadderiets tacksittning 1/10: Jobblista: Elsa, Tilda, Mikaela, Fanny, Henke o Pontus. Mikaela: <ul style="list-style-type: none">- Studentfikat: Vi struntar i det. Henke: <ul style="list-style-type: none">- Märken: Rabatt om vi marknadsför märket på hemsidan och insta. Mera vill att det ska finnas på hemsidan och en länk till deras företag. Detta gör att alla andra beställningar får 5% rabatt. |
| 25. Att göra till nästa möte | Fanny: Kolla med Gry ifall Familjen kan bryta sig loss från Sektionens ekonomi eller om de är tvungna enligt stadgarna att Familjen måste ligga under sektionen. Svara Trappan ang. Kulturnatten Meddela berörda ang. höstmötet Mikaela: Kolla upp ifall Familjen kan ansöka om ett bankkort till Familjen. Maila Juliana. Henrik: Skissa på märken. Fixa Elsas namn på mailen. Fixa en hoodie till Elsa. Storlek M. Pontus: Gå på AMO utbildning. Max: Möte med GDK sektionen. Ovveinvigningsmöten. Simon K: Kontakta gamla logistikare till Jubileumsittningen. De får gärna komma. Johan: - |

| | |
|------------------------------|---|
| | Isak: Hjälpa Fanny. My: - Tilda: - Elsa: Läs igenom testamentet. |
| 26. Nästa möte | Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2022-09-27 Nästa kvällsmöte är: 2022-10-06 |
| 27. Mötets avslutande | Fanny Lundgren Hamrebjörk avslutade mötet kl. 18:58 |

Protokoll fört av:

Isak Hake

.....

Justering:

Fanny Lundgren Hamrebjörk

.....

Mikaela Karlsson

.....

Johan Sten

.....